

مقدمة تعبير عن نفسي وهواياتي بالانجليزي

Peace be upon you. I am Ahmed, my age is 12 years old. I live in a beautiful house with my father, mother, and little sister, and the most place I love in our home is my room where I spend long hours after I return from school to practice my hobbies, which varies between reading and reading documentaries and even drawing sometimes, despite I am not very good at it, but I improve with time.

السلام عليكم، أنا أحمد، عمري هو 12 عامًا، أعيش في بيت جميل مع أبي وأمي وأختي الصغيرة، وأكثر مكان أحبه في بيتنا هي غرفتي، حيث أقضي فيها ساعات طويلة بعد عودتي من المدرسة لأمارس فيها هواياتي، والتي تتنوع بين القراءة ومطالعة الأفلام الوثائقية وحتى الرسم أحيانًا، رغم أنني لا أجيد كثيرًا إلا أنني أحسن مع الوقت.

نماذج تعبير عن نفسي وهواياتي بالانجليزي

هناك العديد من الطرق التي نستطيع من خلالها كتابة موضوع تعبير عن النفس والهوايات بشكل جميل ومنظم، لذا نقدم لكم بعض النماذج فيما يلي:

تعبير عن نفسي وهواياتي بالانجليزي قصير

I am Khaled, and I am a sixth -grade student, I work hard to achieve the highest marks in my studies, and I make sure to play my favorite hobby and is to play football from time to time, as I met my comrades on the weekend to play a football game for long hours, and I dream of being able to Playing with my country when bigger.

أنا خالد، وأنا طالب في الصف السادس، أعمل بجد لتحقيق أعلى العلامات في دراستي، وأحرص على أن أمارس هوايتي المفضلة وهي لعب كرة القدم من وقت إلى آخر، حيث أجتمع برفاقي في عطلة نهاية الأسبوع لنمارس لعبة كرة القدم لساعات طويلة، وأحلم أن أتمكن من اللعب مع منتخب بلادي عندما أكبر.

موضوع تعبير عن نفسي وهواياتي بالانجليزي

Hello, I am Alaa, and I am 13 years old. Every day I make sure to devote an hour to reading, and this reading is about different matters through which I learn about the customs of peoples and the stories of great people. I study, so I make sure to organize my time properly.

مرحبًا، أنا ألاء، وعمري 13 عامًا، أحرص في كل يوم أن أخصص ساعة للقراءة، وهذه المطالعة تكون في أمور مختلفة أعرف من خلالها على عادات الشعوب وقصص العظماء من الناس، فهذه تعتبر أكثر الهوايات لدي متعة، ولكنني أخشى أحيانًا أن تشغلني هذه الهواية عن مذاكرتي، لذلك أحرص على تنظيم وقتي بشكل سليم.

خاتمة تعبير عن نفسي وهواياتي بالانجليزي

Hobbies are a very positive thing in human life, as they allow each of us to find pleasure and benefit at the same time, and also provide a wide scope for creativity away from the daily monotony, but we also have to realize our duties and not waste all the time in the hobby, but rather we have a responsibility to organize our time And allocate a specific time only for the hobby.

الهوايات شيء إيجابي جدًا في حياة الإنسان، حيث تتيح لكل منا أن يجد المتعة والفائدة في الوقت ذاته، وتتيح أيضًا مجالًا واسعًا للإبداع بعيدًا عن الرتابة اليومية، ولكن علينا أيضًا أن ندرك الواجبات المترتبة علينا وعدم إهدار الوقت كله في الهواية بل إن علينا مسؤولية تنظيم أوقانتنا وتخصيص وقت محدد فقط للهواية.